

條款及細則 Terms and Conditions:

- (1) 紀律部隊及青少年團體大匯演暨同樂日將於 2024 年 10 月 1 日（星期二）舉行。

Grand Parade by Disciplined Services and Youth Groups cum Fun Day is scheduled for 1 October 2024 (Tuesday).

- (2) 開放日的參觀時段為上午 10 時至下午 5 時。

Admission Time: 10:00 a.m. to 5:00 p.m.

- (3) 市民須憑有效二維碼入場：

- 須出示獲派二維碼的手機，截圖恕不接受；
- 每個二維碼只限一人使用及不可重複使用；
- 12 歲或以下小童須由 18 歲或以上成年人陪同，方可進入學院；
- 3 歲或以下嬰幼兒無需入場券。

Admission by e-ticket:

- Mobile phone with allocated QR code(s) shall be presented, and screenshot will not be accepted;
- One person per QR code and the QR code will be invalid after used;
- Child aged 12 or below must be accompanied by an adult aged 18 or above when entering the FASA;
- Children aged 3 or below do not require an admission ticket.

- (4) 如報名人數超出限額，將以電腦抽籤形式處理。成功獲取入場券人士會於 2024 年 9 月 17 日經消防處流動應用程式取得二維碼入場券。

When there is oversubscription, selection will be made by computer balloting. The successful applicant will receive the QR code for entry to the venue through FSD mobile application on 17 September 2024.

- (5) 入場券不得轉售或作任何商業用途。

Admission tickets cannot be used for resale or any commercial purposes.

- (6) 如任何人妨礙開放日及其活動進行，將被要求離開。

Any person who disrupts the Open Day or their activities will be evicted.

- (7) 參加者提供的個人資料只會用作登記用途，並會於活動結束後適時銷毀。

The personal data provided by the participant will be used only for the registration purpose, and will be destroyed at appropriate time after the event.

- (8) 學院不設泊車設施，參觀人士請使用公共交通工具。
Visitors are advised to use public transport as no parking spaces will be provided at the FASA.
- (9) 學院範圍內不准吸煙。
Smoking is prohibited in the FASA.
- (10) 如受惡劣天氣影響，消防處或會適時更新活動安排，例如取消開放日，請留意消防處的最新公布。
FSD may change the visiting arrangement, such as cancelling the Open Day event, as appropriate in case of inclement weather. Successful applicants should stay tuned to the latest announcement from FSD.